
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 5. november 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 181 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares 

foreløbigt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 181:  

”I forbiŶdelse ŵed deŶ række af uheldige sager, der har været på ældreoŵrådet i 
2020, bl.a. på Kongsgården, har en del beslutningstagere, bl.a. borgmesteren i Greve 

Kommune påpeget at personalet i ældresektoren ikke er tilstrækkelig uddannet, men 

er man i alle kommuner tilstrækkelig opmærksom på sammenhængen mellem opga-

ver og formelle kompetencer, således at man måske i højere grad også inddrager so-

cial- og sundhedsassistenter i plejedelen, så denne kan få et løft?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet kan ikke besvares inden for fristen, fordi de oplysninger, der spørges til, 

ikke foreligger i ministeriet. Sundheds- og Ældreministeriet er derfor til brug for min 

besvarelse ved at indhente bidrag fra KL 

 

Jeg vil besvare spørgsmålet snarest efter, at bidraget er modtaget, og forventer at 

kunne gøre dette primo januar 2021.  

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Magnus Heunicke      /    Signe Rasmussen 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 

Holbergsgade 6 

DK-1057 København K 

 

T +45 7226 9000 

F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  

W sum.dk  

 

 

Dato: 26-11-2020 

Enhed: SOA 

Sagsbeh.: DEPSIRA 

Sagsnr.: 2016227 

Dok. nr.: 1486355 

 

Sundheds- og Ældreudvalget 2020-21
SUU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 181 

Offentligt

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

